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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v ponedeljek, 16.04.2020 ob 17.00 uri v kulturni dvorani na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 13 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, Vinko 
GAJŠT, Ivan HORVAT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Petra KNAUS, Danijel KOLMAN, Danijel KOVAČ, Franc 
KOVAČ, Štefan KRANČIČ, Viktor OBAL, in Marija PRELEC. Opravičeno odsotna sta bila člana občinskega sveta 
Gina KULIČ in Franc PERTOCI.  
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milan BALAŽIC    - predsednik nadzornega odbora 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Matejka CELEC    - računovodkinja 
Matejka LENARČIČ   - računovodkinja 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 10. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
V razpravi je sodeloval Vinko GAJŠT. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal g. župan. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na 
glasovanje. Člani Občinskega sveta so z večino (13 prisotnih, ZA = 8, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 
 
DNEVNI RED 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 10. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 9. redne in 2. izredne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 9. redne in 2. izredne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2020 
6. Predlog Letnega programa športa v občini Tišina za leto 2020 
7. Predlog Ukrepov za pridobitev sredstev iz sprejetega programa ohranjanja in razvoja kmetijstva in 

podeželja v Občini Tišina v letu 2020 
8. Tekoča problematika 
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9. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 9. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 89:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 27.01.2020 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 2. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 2. izredne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 11) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 90:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 2. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 18.02.2020 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 9. REDNE IN 2. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 9. redne in 2. izredne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG REBALANSA I PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki je podal g. župan. Na predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 
2020 je bil s strani župana podan en amandma. 
 
V nadaljevanju sta podrobno obrazložitev podali računovodkinji Matejka CELEC in Matejka LENARČIČ. 
 



 

 

Stran 3 od 11 

 

Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, da 
je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog Rebalansa I 
Proračuna občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Rebalansa 
I Proračuna občine Tišina za leto 2020 s svojega. Občinskemu svetu ne daje svojega predloga, saj se do 
predlagane vsebine ni opredelil. 
 
Damjan FICKO, predsednik Odbora vaških skupnosti je povedal, da je Odbor vaških skupnosti obravnaval 
predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Viktor OBAL, Danijel KOLMAN, Ivan HORVAT, Marija PRELEC, Petra KNAUS, Oto 
FLISAR in Štefan KRANČIČ. 
 
Na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL dobeseden prepis njegove razprave: 
»Za uvod bi rabil najprej nekaj pojasnil, ki so vezane na ta rebalans oziroma na to točko. Najprej moramo 
razčistiti obvestilo, ki ste ga pošiljali po medijih, po družbenih omrežjih glede odpovedane seje dne 
12.03.2020. Tan ste napisali naslednje – citirano: »Obvestilo glede položnic za komunalne storitve za mesec 
marec in prihajajoče mesece. Spoštovane občanke in občani občine Tišina. Vse, ki v vas zanima kaj bo župan 
občine Tišina storil glede položnic za komunalne storitve za mesec marec in prihajajoče mesece, v katerih bo 
opravljanje dela ravno tako okrnjeno zaradi korona virusa. Moram vas seznaniti, da župan občine nima 
pristojnosti tovrstnega odločanja in sprejemanja tako vrstnih sklepov. Sklep o odpisu lahko sprejme le 
občinski svet, hkrati pa je potrebno zagotoviti v proračunu občine potrebna sredstva za ta namen. Vsak, ki 
brez sklepa občinskega svet obljublja izvedbo odpisa terjatev, odlogov plačila si samo nabira politične točke. 
Podobnih obljub je bilo že nekaj. So se samo nabirali "lajki", a se je obljuba gleda na poplavo novic že 
pozabila. Pa zato prihajajo z vedno novimi zamislimi, ki so v realnem svetu težko izvedljivi. Vendar glede na 
to, da člani občinskega sveta ne želijo sprejeti rebalansa I proračuna občine Tišina in se v ta namen niti niso 
udeležili sklicane seje občinskega sveta dne 12.03.2020 z izgovorom na korona virus, pred tem pa so se pa 
udeležili vseh sej odborov. Ob istem času, ko so se bali priti na sejo zaradi korona virusa, pa so celo lahko 
hodili v gostilno. Zato je potrebno to vprašanje naslovili na njih.« konec citata.  
Zdaj pa zakaj se nismo udeležili in bom tudi povedo poimenski. Ga. Gina Kulič je bila službeno zasedena. G. 
Ivan Horvat je bil službeno zaseden. To je bilo v tistem času, ko je izbruhnila ta zadeva. G. Gajšt je bil v službi. 
Ga. Knaus je pa bila na zdravniškem pregledu, ker je obvezno mogla iti. Torej odsotni so bili štirje svetniki in 
tako pomembno zadevo kot je rebalans, zato se tudi ostali štirje nismo udeležili. In to je vzrok. Zdaj pa me 
zanima in to hočem tudi izvedeti iz tistega stavka »Ob istem času, ko so se bali priti na sejo zaradi korona 
virusa, pa so celo lahko hodili v gostilno.« Hočem odgovor, kdo je bil v gostilni. Ja zakoj san pijto to, ljudje 
sprašujejo što hodi po gostilnah, pa nejde na sejo. Tudi mene osebno je pitalo. Znan za določene lidij san 
znal, ka so nej bili v gostilni. Nej san pa znal što je bil. Pa zdaj to konkretno ne vidin nika narobe, pač je bil v 
gostilni. Če je to res, je pa nekorektno ka se njega zdaj omejne, ker ga nega tu. Ker se niti nemre braniti. Če 
je res ali nej. Ka zaključen s to zgodbo in grem na naslednjo, ki je tudi povezana z rebalansom.  
Zdaj krožijo razna obvestila za komunalne storitve, in po pošti, in po družbenih omrežjih. Naj navedem na 
primer to - citat: »Komunale storitve – plačilo preko trajnega naloga. Obveščamo vas, da je za 16. 04. 2020 
sklicana seja Občinskega sveta Občine Tišina, na kateri bodo svetniki med drugim razpravljali tudi o predlogu 
župana za delno oprostitev plačila komunalnih storitev …« in tako naprej. Ker to obvestilo v drugem delu 
normalno piše, bi zadostovalo za občane samo to, citiram »ker ste prejemniki plačila občine Tišina podpisali 
soglasje za direktno bremenitev obveznosti iz naslova komunalnih storitev vas obveščamo, da zaradi zamika 
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izdaje položnic vašega računa ne bomo  bremenili 18. v mesecu ampak 28. v mesecu.« Vendar kampanja je 
bila narejena. In še zadnje obvestilo, tudi izdaja položnic komunalnih storitev. To je pa bilo na občinski strani. 
Citirano: »Obveščamo vas, da je za 16.04.2020 sklicana seja Občinskega sveta Občine Tišina, na kateri bodo 
člani občinskega sveta …« podobno kot v prejšnjem. Človek dobi občutek, da bodo v nedeljo volitve, takšni 
občutek dobi človek, ko to prebira te zadeve.  
Zdaj pa gremo na točko. Glede teh predlogov, ki smo je zadnjič dali in moje osebno mnenje najprej kar se 
tiče brvi. Obrazložitev stran 4 posebni del piše naslednje: Ureditev brvi za navezavo parka na parkirišču pri 
pokopališču Tišina. In piše naslednje: Sredstva plana v celoti izločamo iz proračuna ter prav tako iz načrta 
razvojnih programov. To piše v obrazložitvi na strani 4. Zdaj pa tabela stran 9. Tu pa piše naslednje: 
opravljena sredstva do leta 2020 5.953,60 EUR in za 2021 37.066,40. In zdaj meni nekdo pove kdo tu koga 
ima za norca. Tam napišete, da je izločeno v obrazložitvi, tu pa imate v razvojnih programih cifro 37 tisoč 
notre. Kdo koga ima tu za norca. To pomeni, da se brv izloči. Vsakše opravičilo je na meste. To pomeni, da 
v 2021 ta sredstva niso namenjena.  
Zdaj pa gremo na ta čuveni rondo. Rondo notranja ureditev. Zdaj me zanimajo ene stvari. Najprej v začetku 
– koliko denarja je do sedaj bilo porabljeno za ureditev notranjega dela rondoja. Ja naprej. Potem tu tudi 
zahtevam, da se mi predloži kdaj ste to porabili in za kakšen namen, ta 13 tisoč, pisno, kopijo nakazila, kdaj 
je to bilo nakazano, kdaj porabljeno, to zahtevam. Naslednje – pogodba z izvajalcem je bila podpisana brez 
vednosti občinskega sveta 26.07.2019 v znesku 114.914,15 EUR. Potem naknadno je bil dodan časovni 
aneks do 31.04.2020 za notranjo ureditev rondoja. In zdaj po mojih informacijah ste nakazali izvajalcu neki 
avans. Je to res ali ni res in koliko je tega avansa. To pomeni, da avansa ni bilo. To so ene informacije. To 
zdaj pomeni, 13 tisoč smo že porabili plus 114 tisoč in še nadzorni in tak naprej. To sigurni ni končna cena, 
da bo ta rondo občino stal nekje 150 tisoč, okvirno. In zdaj, če se malo še vrnem na začetek tega rondoja, 
ker ta rondo to občane najbolj boli, vrednost tega spomenika, tako imenovanega spomenika. Če grem malo 
na začetek, kaj se je dogajalo s temi razpisi in tako naprej, ker to eni nismo bili seznanjeni, določene 
informacije pa vseeno imamo. Bil je objavljen razpis za idejni projekt notranje ureditve in ovrednoten s 500 
EUR. Potem je bil razpis razveljavljen, ne vem zaradi kakšnih razlogov, vendar se je vse skupaj za zaprtimi 
vrati nadaljevalo. Po mojih informacijah so idejne projekte oddali Franc Horvat, direktorica, celo družinski 
član od direktorice in tak naprej. Mogoče še kdo iz občinske uprave. In potem ne vem po kakem ključu je bil 
izbrana ideja Franca Horvata. In to se je vse delalo, da občinski svet ni bil nič obveščen. Ker v prejšnjih 
obvestilih tak zelo radi omenjate občinski svet. Tolko o tem projektu. 
Potem parkirišče v Gradišče. Verjetno vsi znate, da mamo v občini deset pokopališč. Upam, da znate. In 
zdaj, če bomo mi šli v projekte, da bomo pri vsakšem pokopališče delali, asfaltirali, razsvetljavo potem v 
občini res drugo ne bomo delali, mo delali samo parkirišča asfaltirana ob pokopališčih in tak naprej. Vemo, 
da je nekje v enem letu okrog 40-50 pokopov v občini, to je v povprečje 5 pokopov na eno pokopališče. In 
zdaj bomo mi vlagali ne vem kolko denarja za te platoje. Zdaj letos bomo delali v Gradišču, naslednje leto 
bodo povedale na Petanjcih nam tudi, te do pravli Sodišinci nam tudi in potem v drugo nemo vlagali samo 
v te zadeve. Vsi vemo, da pokopališče more biti urejeno, je razsvetljeno tudi vsako. To se bo potem verižno 
stopnjevalo, vsi do hoteli meti. In moj predlog glede pokopališča je, navoziti frakcijo gor in zgodba 
zaključena. Pa ni potrebno nobenih projektov, pa nej nič, pa je to 2-3 tisoč EUR in je konec. Zdaj pa ka 
navajate, da je izvajalec, zdaj že lahko povemo hišni izvajalec občine Tišina, imel tam deponijo in bo zdaj za 
proti uslugo naredo asfalt. Zdaj kak je to pravno vprašljivo, ja tebi ti meni. Verjetno je to tak. Tak, da tu glede 
tega parkirišča je moj predlog takšen, pa 20 tisoč maksimalno za rondo in mislim, da v rondoju v Gederovcih 
nič ne manjka. Nej pa, da se bodo sedaj delali tu spomenik za 150 tisoč.  
Zaenkrat toliko in bi prosil , da je ta moja razprava v celoti v zapisniku.« 
 
Na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN dobeseden prepis dela razprave glede tega, kateri član 
občinskega sveta je bil v gostilni namesto na 10. redni seji občinskega sveta, dne 12.03.2020: 
Župan: »Gospod Ficko koga ste srečali pol petih, malo pred sejo občinskega sveta, v gostilni Mencigar, ki 
vam je povedal, da se ne bo udeležil seje in da seje ne bo ter da je bila seja odpovedana. Koga od članov 
občinskega sveta ste srečali? Katerega svetnika? 
Damjan FICKO: »G. Pertoci.«  
Župan: »To je ta informacija. Franca Pertoci. G. Ficko me je klical in je vprašal, če je res, da seje ne bo, ker se 
je večino članov občinskega sveta opravičila. Potem je g. Ficko prišel in je zamudil na občinsko sejo 10 
minut.« 
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Danijel KOLMAN: »Dobro pa ka se vi idete špijune pa policaje, ljudje božji. Spremljate ljudi kje se gibljemo. 
Ka mamo sledilne naprave na avtojaj.« 
Župan: »G. Ficko ga je srečal in g. Pertoci je povedal, da ga ne bo.« 
 
Na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN dobeseden prepis dela razprave, ko je bilo govora o 
testiranju glede koronavirusa med gdč. Knaus in županom: 
Petra KNAUS: »Lepo pozdravljeni še z moje strani. Jaz bi se pa zdaj pač malo vrnila glede na to kje smo bili 
prej, glede javnega obračunavanja ali klevetanja enega izmed svetnikov in bom izpostavila še svojo zadevo. 
Gospod župan, kdo je dal vam pravico oziroma kak sploh veste, kdo je moj osebni zdravnik, da ga sprašujete 
za moje zdravstveno stanje? Kajti jaz sem se z doktorjem menila, ker me je napotil na testiranje, zaradi tega, 
ker sem bila dva tedna pred sejo v Italiji, preden se je začela karantena. Doktor, katerega ne bom imenovala, 
ker se ne spodobi in je isto izpostavljanje neke osebe, mi je pa že reko: »Župan me je že klico, če te lahko 
izloči iz seje ali ne!«. Na kakšni princip je to bilo en dan pred sejo, kdaj se sklepa rebalans.« 
ŽUPAN: »Kar se tiče koronavirusa gospodična Knaus. Jaz sem v bistvu zval zdravnika, sem ga spraševal samo 
o mnenju, ne z imenom in priimkom. To kar je on vam povedal, jaz v bistvu nisem govoril z imenom in 
priimkom o nikomer, samo o osebi. Tak, da v bistvu, če vam je to on povedal, to morate z njim. Ampak jaz 
pravim, nisem vedel kdo je vaš osebni zdravnik in tudi sedaj še ne vem.«  
 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednje vprašanje in sicer kje piše, da je občina dolžna dati deponijo. Prosil je 
za pisni odgovor.  
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in računovodkinja Matejka CELEC. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 7) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 91: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN DELI 
STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 

SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 7) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 92: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM 
PREMOŽENJE OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020.  
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Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 

SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 7) sprejeli naslednji 
 

 
S K L E P št. 93: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 

SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA PREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodelovala Petra KNAUS. 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 7) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 94: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA PREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
*     *     *     *     * 

 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. Na predlog odloka sta bila s strani župana podana dva 
amandmaja. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je statutarno pravna komisija 
obravnavala predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2020. 
Mnenja je, da je predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 
2020, skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predloge sklepov na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 95: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG AMANDMAJA K REBALANSU I PRORAČUNA OBČINE 
TIŠINA ZA LETO 2020. POVEČANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 515604 KONTO 410000 V 
VIŠINI 6.900 EUR, POVEČANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 5116041 KONTO 410000 V VIŠINI 
23.400 EUR, POVEČANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 401636 KONTO 411999 V VIŠINI 
20.000 EUR IN ZMANJŠANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 511603 KONTO 420401 NRP 5116 
– 09 V VIŠINI 20.000 EUR, ZMANJŠANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 522204 KONTO 420401 
NRP 5216 – 14 V VIŠINI 49.500 EUR, ZMANJŠANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 401403 
KONTO 402199 V VIŠINI 5.500 EUR, ZMANJŠANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 401806 
KONTO 420239 NRP 4018 – 01 V VIŠINI 10.000 EUR, ZMANJŠANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI 
POSTAVKI 400608, KOTNO 402500 V VIŠINI 3.400 EUR. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 9) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 96: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG AMANDMAJA K ODLOKU O SPREMEMBAH IN 
DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020. BESEDILO PREDLOGA ODLOKA O 
SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 SE SPREMENI:  
1. DODA SE BESEDILO 3. ČLENA, OSTALI SE PRIMERNO PREŠTEVILČIJO. BESEDILO TRETJEGA ODSTAVKA 

14. ČLENA ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 SE SPREMENI, TAKO, DA SE GLASI: 
»NA PODLAGI DRUGEGA ODSTAVKA 49. ČLENA ZAKONA O JAVNIH FINANCAH O UPORABI SREDSTEV 
PRORAČUNSKE REZERVE DO NJENE SKUPNE VIŠINE 29.184,17 EUR ODLOČA ŽUPAN IN O TEM S 
PISNIMI POROČILI OBVEŠČA OBČINSKI SVET.« 

2. DODA SE BESEDILO 4. ČLENA, OSTALI SE PRIMERNO PREŠTEVILČIJO.  
BESEDILU 18. ČLENA ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 SE DODA BESEDILO 18. A 
ČLENA, KI SE GLASI:  
»1. VSI UPORABNIKI STORITEV GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO IN 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE ODVAJANJA  IN ČIŠČENJA KOMUNALNE ODPADNE VODE (PREJEMNIKI 
RAČUNOV) SO ZA MESEC MAREC, APRIL IN MAJ 2020 OPROŠČENI PLAČILA RAČUNA V DELU, IN SICER: 

- OMREŽNINE ZA VODOVOD IN 
- OMREŽNINE ZA KANALIZACIJO. 

2. VSEM ZAVEZANCEM ZA PLAČILO NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA NA 
OBMOČJU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020, SE OBVEZNOST ZMANJŠA ZA TRI MESEČNE OBROKE 
(MAREC, APRIL, IN MAJ).« 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so z večino (13 prisotnih, ZA = 7, PROTI = 5) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 97: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020. 

2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2020 
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Obrazložitev je podal župan. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Letnega programa športa občine Tišina za leto 2020 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 

 
S K L E P št. 98: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA OBČINE TIŠINA ZA 
LETO 2020. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG UKREPOV ZA PRIDOBITEV SREDSTEV IZ SPREJETEGA PROGRAMA OHRANJANJA IN RAZVOJA 
KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI TIŠINA V LETU 2020 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 99: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG UKREPOV ZA PRIDOBITEV SREDSTEV IZ SPREJETEGA 
PROGRAMA OHRANJANJA IN RAZVOJA KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI TIŠINA V LETU 2020. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Na pobudo svetnika Ivana Horvat smo v vseh vaseh postavili eno opozorilno tablo (lokacijo so določili 

predsedniki vaških odborov), ter ob njih koše. V naslednjem tednu pa bomo namestili tudi nosilce za 
vrečke. 

- Pomurske lekarne: Kot je bilo že v lokalnih medijih omenjeno smo s strani MO Murska Sobota prejeli 
predlog za nov odlok o Pomurskih lekarnah. Občina bo predlog preučila in podala morebitne pripombe. 
Glede zadev okrog Pomurskih lekarna pa smo se pogovorili tudi s predstavnikom občine Tišina g. 
Ivanom Hrovatom. Občina Tišina zastopa stališče, da se ohranijo enovite Pomurske lekarne. Se pa 
strinjamo, da se sprejmejo posodobljeni ustanovitveni akti. Glede na razglašeno epidemijo bolezni SARS 
CoV-2 (COVID-19) je bilo z moje strani predlagano podaljšanje roka za podajo pripomb. MOMS je nato 
na predlog rok za podajo pripomb podaljšala na 1. junij 2020. 

- Javna dela:  Na razpisu za programe Javnih del je bila občina Tišina zelo uspešna, saj je prejela odobritev 
javnih del za 15 oseb in 21 oseb pri zunanjih izvajalcih. Vse skupaj je to 36 oseb. Pri tem je potrebno 
izpostaviti, da vse kandidate, ki izpolnjujejo pogoje nam posreduje Zavod za zaposlovanje. Če koga 
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zavod ne pošlje na razgovor, to pomeni da ne izpolnjuje pogojev. Letos je dodaten pogoj, da osebe, ki 
je na novo vključena v javna dela mora biti prejemnik socialne pomoči. Tu pa se zadeva mnogo krat 
zaplete, ker je bil razpis zelo pozno (15. december 2019) in se precej časa čaka odločba, ter tako oseba 
ne izpolnjuje pogoja prejemanja socialne pomoči.  

- Nadgradnja Pomurskega Sistema B: Sredi marca 2020 je bila oddana vloga za  PVO na ministrstvo za 
okolje in prostor. Glede na potrebne postopke in na razglašeno epidemijo bolezni SARS CoV-2 (COVID-
19) zelo težko napovem kdaj se lahko pričakuje odgovor MOP-a  glede PVO. Verjetno proti koncu 
letošnjega leta.  

- Cesta R2-441/1298 Murska Sobota – Gederovci in cesta R2-440/1294 Petanjci – Gederovci: S strani 
Direkcije za infrastrukturo še nismo prejeli v podpis sporazuma o sofinanciranje rekonstrukcije ceste 
R2-441/1298 MS – Gederovci.  

- Cesta Tišina – Tropovci: Konec februarja je bil opravljen komisijski pregled rekonstrukcije ceste R1-
235/0318 Petanjci – Murska Sobota.  

- Cesta R2-440, Petanjci – Krajna: Še vedno pričakujemo termin za uskladitev odprtih zadev, da se čim 
prej zaključi projektna dokumentacije. 

- Postavitev znakov za omejitev hitrosti: Na pobudo vaščanov, ki živijo ob cesti od gasilskega doma v 
Murskih Črncih proti čistilni napravi so se postavili znaki za omejitev hitrosti in sicer na 30km/h.  

- Neodgovorno ravnaje lastnikov psov na javnih površinah: Ponovno opozarjamo neodgovorne lastnike 
psov, da je potrebno na in ob pločnikih  ob  sprehajalnih poteh in javnih površinah pobrati pasje 
iztrebke. Zelo grdo je videti iztrebke psov na pločnikih. Pri vsem tem so najmanj krivi psi. Ti žal ne 
morejo nositi vrečke in sami za seboj pobirati svoje iztrebke. Vsi imamo radi naše hišne ljubljence, 
vendar imejmo v mislih tudi druge sprehajalce, svoje sosede, sovaščane. Pomislite na otroke, ki 
nemalokrat zaidejo na zelenico ob pločniku, na delavce, ki kosijo javne površine in pri košnji mnogo krat 
naletijo na »mino«, kako bi se vi počutili. Kadar peljete psa na sprehod po navadi pes tudi iztreblja, zato 
za iztrebek poskrbite tako, da ga poberete v vrečko in odvržete v smetnjak. Poskrbimo, da je okolica 
čista in urejena. Ne nazadnje pa tudi pasji iztrebki niso le neokusni na pogled, so lahko tudi polni 
bakterij, ki so škodljive za naše zdravje in okolje v katerem živimo. Za razliko od drugih onesnaževalcev 
okolja vsebujejo pasji iztrebki bakterije, parazite in viruse, ki so lahko nevarni za naše zdravje. 

- Epidemija bolezni SARS CoV-2 (COVID-19): Ob razglasitvi epidemije bolezni SARS CoV-2 (COVID-19) se 
je župan še enkrat zahvalil Krajevni organizaciji Rdečega križa Tišina - Gederovci za pomoč pri 
razdeljevanju mask občankam in občanom po posameznih gospodinjstvih v občini Tišina. Ob tej akciji 
se je vsakemu gospodinjstvu v občini Tišina podarilo eno pralno zaščitno masko. Prav tako se je zahvalil 
za odlično sodelovanje in pomoč poveljniku CZ občine Tišina g. Štefanu Gumilarju in štabu CZ občine 
Tišina. Do sedaj je bilo izvedenih 16 nalog ali akcij v povezavi z razglašeno epidemijo v naši občini. Večino 
zadev je župan opravil sam, nekaj zadev je opravil poveljnik CZ, nekaj pa sodelavke in sodelavci občinske 
uprave. Nekih posebnih ukrepov znotraj občine Tišina nismo sprejemali, saj smo bili skupaj z CZ občine 
Tišina mnenja, da v primeru razglašene epidemije na državni ravni se moramo teh ukrepov držati po 
celotni državi. So pa seveda specifike, ki jih pa mora reševati posamezna občina glede na svojo 
posebnost. Razen omejitve uporabe igral drugih ukrepov nismo sprejemali.  

 
 
K TOČKI 9 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: V vasi Petanjci na 
vodovodu že kar nekaj časa smrdi po kloru in to kar zelo. Prosil je za čimprejšnji odgovor, kaj je s to vodo. 
Nekdaj so bili intervali kloriranja, sedaj pa je konstantno kloriranje.  
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
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Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Pozabljamo malo na 
gospodarstvo v naši občini in ga je zanimalo zakaj je to tako – kaj je s to našo obrtno cono. Zadeva je zamrla 
in nihče o tem več nič ne govori.  
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen in bo na naslednji seji vprašanje dopolnil. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Kaj se dogaja z 
zgradbo na mejnem prehodu v Gederovcih in kako daleč je s to zadevo. 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen in bo na naslednji seji vprašanje dopolnil. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Ivana HORVAT na naslednjo pobudo: V predlogu odloka o 
proračunu občine se naj zapiše/dopolni, da del sredstev zbranih z najemnino, koncesijo ali kako drugače, 
pripada vasi v kateri se objekt nahaja oziroma vir dohodka nahaja.  

 
Ivan HORVAT s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Občana vasi 
Gederovci zanima županova plača. Koliko je gospod župan dobil plačo prvo pa do sedaj in lepo prosi, če se 
lahko to razdela po mesecih, se pravi od prve plače pa do danes.  
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Ivan HORVAT je kot član sveta Pomurskih lekarn podal informacijo in sicer objavljen je bil razpis za 
direktorja, prijavil se je samo en kandidat. S strani MO Murska Sobota ni bil potrjen, ga je pa potrdil svet 
zavoda kot v. d. za dobo enega leta. Žal se ta zgodba nadaljuje glede lekarn. Obravnavano je bilo že tudi 
poročilo oziroma izid poslovanja. Poslovali so pozitivno, nekaj sredstev je namenjenih tudi za donacije. 
Društva naj dajo vlogo in naj za sredstva zaprosijo, v prvi vrsti predvsem krajevna organizacija Rdečega križa.  
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednja vprašanja in sicer: 
- Zanima ga kdaj bodo izgrajena pristanišča s privezi in čolnarno na reki Muri? 
- Kdaj bo ograja na pokopališču v Murskih Petrovcih popravljena? 
- Kdaj bo na Petanjcih na parkirišču pri pokopališču narejen asfalt?  
Prosil je za pisne odgovore.   
 

*     *     *     *     * 
 
Oto FLISAR je povedal, da se je projekt agromelioracij zaključil, delo je poplačano in po popisu del ni tako 
narejeno, kajti je dosti stvari izostalo. Tam so ostala sredstva, vsaj v Borejcih, zato je podal pobudo, da se 
naj pokliče izvajalca in naj s temi sredstvi naredijo kolesarsko stezo Vanča vas – Tišina ter ne bo več problema 
za tistih 90 tisoč. Če se lahko v zameno za deponijo naredi asfalt v Gradišču, potem se naj v zameno naredi 
tudi steza. V nadaljevanju je zastavil vprašanje in sicer zakaj se žarni zid ni naredil obenem, ko se je delala 
cesta. Če so se vsem ograje naredile ob tej cesti, potem so dolžni narediti ograjo tudi na pokopališču.  
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ŽUPAN je glede ograje na pokopališču oziroma žarnega zida pojasnil, da je ob zavrnitvi rebalansa bilo tudi 
nasprotovanje temu žarnemu zidu, češ da je potrebno žarni zid narediti na največjem pokopališču. Ta 
pobuda je bila podana in  zadeva se je potem izvzela iz rebalansa proračuna. Tako, da je bil upoštevan ta 
predlog. Kdaj bo pa narejen žarni zid, pa v tem trenutku župan ni znal dati odgovora.  
 

*     *     *     *     * 
 
Marijo PRELEC je zanimalo kdo je pokazal lokacijo za postavitev košev za pasje iztrebke. Namreč v Murskih 
Črncih je postavljen koš poleg avtobusne postaje. Kar se tiče agromelioracije je pojasnila, da tudi v Murskih 
Črncih še ni vse do konca narejeno. 
 
ŽUPAN je glede lokacij za postavitev košev za pasje iztrebke po naseljih povedal, da so same lokacije določili 
predsedniki vaških skupnosti. Tam kjer pa predsednika ni, pa so se koši postavili tam kjer smo smatrali, da 
so najbolj primerni. Župan je ga. Prelec prosil, da naj sama pove, kam se potem naj koš premesti. Na 
postavljeno vprašanje, župan ni dobil odgovora.  
 

*     *     *     *     * 
 

Viktor OBAL je izpostavil problem raztrganih zastav v Gederovcih in prav tako na občinski zgradbi. 
 
ŽUPAN je povedal, da so bile zastave v Gederovcih prejšnji teden menjane.  
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je podal pobudo, da je g. Franc Pertoci že dva meseca član liste Marjana Šarca, da ne bo v 
prihodnje več težav. 
 

*     *     *     *     * 
 

Vinko GAJŠT je podal pobudo za navoz poljske poti z gramozom od nogometnega igrišča v Tropovcih pa v 
smeri do reke Mure, saj se zaradi jam uporablja že druga pot in se je cesta že kar precej razširila.  
 
ŽUPAN je povedal, da se bo zadeva pogledala ter se bo uskladila ob naslednjem izvajanju gramoziranja 
poljskih poti.  
 
 
 
 
10. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 19.25 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


